
Innkalling styremøte KPK 16.10.14 kl 1800

Sted
Røkkumsvei 19

Til stede: Forfall:

Tom-Andrè Kallager
Marinne Lodvir Hemsing
Karsten Dons
Odd J. Resser
Marcus Pettersen

Erlend Haug

Søknad fra Ella om tilskudd til kostnader ved aktivitetslederkurs
Jeg ønsker vel egentlig å trekke tilbake denne søknaden når jeg så hvor mange fra klubben som stilte. Og 
av dem er det mange som er veldig flinke til å bidra i klubben.
Jeg synes det blir for dumt at jeg skal få dekt dette kurset og ikke de andre.
Da burde heller pengene gå til fellesskapet , som feks kan være en samling til våren for alle 
aktivitetslederne i klubben hvor vi går sammen og setter opp felles mål for hva det er å være en god 
kursholder/ kursleder.
Dette tror jeg vil bidra til å løfte alle som engasjerer seg i klubben mot et felles mål.

Vedtak:
1. Det aksepteres at Ella trekker søknaden.
2. Klubben legger opp en aktivitet slik Ella foreslår til våren.
3. Midlene til kompetanseplan overføres til 2015.
4. Det settes fokus på de øvrige målene i et senere møte.

Familierabatter på grunnkurs - når de stiller med 2 og flere barn
Vi ønsker å legge en lav terskel for å rekruttere unge. Nybegynnerkurset er inngangsbilletten til gratis lån 
av utstyr. 

Vedtak:
Prispolitikk for familier på kurs:

• To voksne uten barn: Full pris
• Barn under 14 år: kr 500
• Foreldre med barn på samme kurs: kr 1500. Forutsetter at familemedlemskap er betalt.

Nytt logoforslag fra Mira
God ide kom da hun skulle legge inn fulltekst i forrige forslag (vedlagt). Dette forslaget har 
stedsreferanse, og jeg ble umiddelbart sjarmert. Nytt vedtak om logo?

Print-kostnader fra Marianne, legger fram i møtet.

Vedtak:
Styret er begeistret for logoen, som har en vesentlig bedre estetikk enn første forslaget. Stedsreferansene 
og stilen på padleren er veldig bra, og sammen gir de et tiltalende grafisk uttrykk. Styret mener imidlertid 
at vi bør ha en padler på vann, ikke på land.
Styret ved Karsten går i dialog med Mira om å videreutvikle siste forslaget.



Samarbeid KMT
Epost 01.10.14 fra Kristian Mørland/KMT
Hei.
Vi fikk en henvendelse fra et medlem som skulle si opp at han savnet kajakk maskiner
på kmt. Han mente det var et stort kajakk miljø i Kongsberg. Tror du det kunne være
aktuelt for medlemmer i kajakk klubben å trene på kmt hvis vi gikk til innkjøp av
slike maskiner? Ta gjerne kontakt for å diskutere nærmere.

Vedtak:
KMT må vel anskaffe kajakkmaskiner. Styret ser ikke at klubben har aktiviteter som gjør det naturlig å 
kanalisere medlemmer til enkelte treningssentre.

Deltakelse Kickoff Friluftslivets år, 13/1

Vedtak:
Feil årstid. Deltar gjerne på aktiviteter innenfor sesongen. Dette meldes KOT.

Slalombane
Ref epost fra NPF V/ Sven

Vedtak:
Styret ser positivt på arbeidet med slalombane. Med den materiellstandarden vi nå har på elvebåter ser vi 
at det kan være aktuelt å bruke noe midler på slalombane. Dette må bli en del av budsjettarbeidet for 
2015. Fortsett det gode arbeidet.

Slutt-på-sesongen-fest/Sosialt arrangement.
Karsten melder inn saken, legger den fram i møtet.

Vedtak:
Ja, vi skal feste med måte, 27/11.
Karsten og Tom-Andre legger opplegget.

Rapport fra Sjoa
• 12 stykker på tur: Asbjørn, Kai, Thomas, Marianne, Helena, Helene, Mina, Melker, Geir, Håvard, 

Lars Erik og Karsten. To stk under 16 og fire nybegynere.
• Lørdag ble Finna (Geir, Håvard og Lars Erik), Otta og Normalen padlet. 
• Søndag Bru til Bru og Normalen.
• Felles tilbehør til middag og felles frokost var et bra da det var veldig samlende for gruppa.
• Potetsalat funka, men potetene må kokes fredag kveld skal vi få det ferdig i passe tid. 25kr per 

pers ga mer enn nok mat. Alle stilte med egne grillmat.
• Turen trenger påmeldingsfrist. Det var onsdag kveld før turen ikke nok påmeldte til å kunne ta 

vare på nybegynnerene. Etter en ringerunde var det alikevel mange som skulle oppover, de hadde 
bare ikke meldt seg på. 

• Her burde kommunikasjonen vært veldig tydelig på at en må melde seg på før et tidspunkt så vi er 
sikre på om vi må avlyse eller ikke.

• Kanskje unngå OEK sin helg på Kruke. Det var antydning til dårlig stemning for at vi også kom 
til kruke samme helg. Jeg hadde kommunisert med turlederene dems og alt var OK, men når 
turlederen til oek ikke møter opp og ikke kommuniserer at vi har hatt en avtale funker det dårlig. 
Da kan vi like gjerne kjøre hvert vårt opplegg forskjellige helger. Det kan nok være mer samlende 
som klubb også og gi mer enhetsfølelse.

• Det var en bra tur!



Raport fra Aktiviteteslederkurset forrige helg.
Bra kurs.
Hjelpeinstruktør var ikke helt vellykket, ga dårlig stemning under tilbakemeldingssekvensen.
Vi kjører samling til våren der vi får med de momentene vi vektlegger. Dette er en oppfølgingsaktivitet 
til  våren.

Eventuelt:
Søknad fra raftingdamene om årer. Tas med til 2015-budsjettet.
Søknad fra Mira om raftekurs 2015. Det er også flere som er interessert i dette, viktig for 
kompetanseplanarbeidet 2015.

Referat ført i møtet.

16.10.14
Odd J.
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